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Van: Schouten, Harry <Harry.Schouten@gemeenteraadmaastricht.nl>  
Verzonden: donderdag 12 mei 2022 10:50 
Aan: Griffie <griffie@gemeenteraadmaastricht.nl> 
CC: Janssen, Menno <menno.janssen@gemeenteraadmaastricht.nl> 
Onderwerp: Technische vragen omnibuzz 

 

   

Beste griffie,  

  

GroenLinks heeft technische vragen bij de GR OMNIBUZZ. Kunnen jullie zorgdragen voor 

de juiste toeleiding van de vragen?  

  

---  

  

 

- In het stuk lezen we over het verwachte gebruik van Omnibuzz door inwoners van 

Maastricht. De tabellen op pagina’s 38-42 in de “begroting 2023 en meerjarenperspectief 

2024-2026” suggereren dat Maastricht 10,89% van de inwoners heeft en 14,43% van de 

gebruikers. 

- Is deze interpretatie juist? 

 

- Gezien de aanwezigheid van goed openbaar vervoer in Maastricht, zeker in vergelijking met 

de andere gemeentes, zou je misschien verwachten dat het percentage gebruikers in 

Maastricht gelijk of misschien wel lager zou zijn dan in de overige gemeentes. 

- Dat leidt tot de vraag: wat zijn de selectiecriteria voor gebruik van Omnibuzz in Maastricht? 

En wijken die af van die in de overige gemeentes. 

 

Groet, mede namens Menno Janssen 

 

Harry Schouten, burgerlid Groen Links 
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